
Spørgsmål fra Jesper Boesen Nielsen – regionsrådsmødet 26. februar 2018 

 
Jeg vil gerne spørge Regionsrådet om de nu lige er så sikre på at elektrochok er godt for alle og 

enhver. Endvidere vil jeg også gerne forhøre mig om hvad Regionens råd/tilbud så er for de 

borgere der er utroligt hårdt ramt af afhængighed pga. de afhængighedsskabende 

benzodiazepiner.  

 

For at sikre at persondataloven og reglerne om tavshedspligt overholdes, er henvendelsen 

forkortet. 


